

报名表（深度人格SPI）Registration Form



SPI课程项目由 European Institute of Symbolic Intelligence ry 欧洲象征人文研究协会 主办, Sino Finland Education Oy 中芬教育(芬兰)学院承办, 是一套基于“结构人格”理论的国际培训与认证体系。包括主课程(分为初级、中级和高级三个阶段)和若干可选专项课程, 融合心理学的逻辑方法与象征学的分析工具, 旨在帮助学员快速识别人类人格的底层结构, 并掌握实用的整合与应用技巧。与传统占星学或心理咨商不同, SPI强调系统性、深度与可操作性。学员不仅能个人成长与人际关系中获益, 还能将SPI方法应用于婚姻家庭、教育教养、企业管理、团队建设以及风险判断等复杂领域。

完成各阶段学习与考核的学员, 将获得协会颁发的国际认证证书(SPIA), 证书可用于持牌执业, 职业发展、咨询实践及跨文化交流。

The SPI Course Program, organized by the European Institute of Symbolic Intelligence ry and hosted by Sino Finland Education Oy, is an international training and certification system based on the theory of “Structural Personality.” It includes the main curriculum (divided into three levels: Beginner, Intermediate, and Advanced) as well as a number of optional specialized courses. By integrating the logical methods of psychology with the analytical tools of symbolism, the program is designed to help participants quickly identify the underlying structures of human personality and master practical techniques for integration and application. Unlike traditional astrology or conventional counseling, SPI emphasizes systematic methodology, depth, and practical operability. Participants not only benefit in personal growth and interpersonal relationships but can also apply SPI methods in marriage and family, education and parenting, business management, team building, and risk assessment. Upon completing each stage of study and assessment, participants will be awarded an internationally recognized certificate (SPIA) issued by the Association. This certificate can be used for licensed professional practice, career development, consulting work, and cross-cultural exchange.

基本信息 Information

姓名 (中文) Chinese Name	身份证号 ID
姓名 (拼音/英文) Name	性别 Gender
国籍 Nationality	出生年月 Date of Birth
邮箱 Email	联系电话 Phone Number
微信/WhatsApp/其他方式 / WeChat / WhatsApp / Other Contact	
您之前是否接触过心理学、占星学、象征学或相关领域? / Have you studied psychology, astrology, symbolism, or related fields before?	

本报名表需随身份证复印件或护照等可证明身份的证件 (为保护个人隐私可加水印注明“仅限SPI课程报名认证使用”)。

请将报名表、身份证材料及报名费支付凭证 如需开发票进公司账户, 请备注企业开票信息 发送至 **邮箱 dctr77@163.com**, 邮件主题请标注: “SPI课程报名”。

我们在收到完整材料及报名费后将为您完成学员注册, 并于3-5个工作日内向您发送录取回执与发票。请您在发票注明的期限内完成学费支付, 以确认课程名额; 逾期未付视为自动放弃报名。

Submission & Admission Process (English)
This application must be accompanied by a copy of your ID card or passport (for privacy protection, you may watermark it with “For SPI course enrollment and certification use only”).
Please email your **application form, identity documents, and the application fee payment proof** to **dctr77@163.com** with the subject line: **“SPI Course Application.”**
Upon receiving all required materials and the application fee, we will complete your student registration and issue an **Admission Acknowledgment** and an **Invoice** within **3-5 business days**. Please pay the **tuition** by the deadline stated on the invoice to confirm your **course seat**; failure to pay on time will be regarded as a withdrawal from the application.

学费收款账户:

1 海外汇款欧元:

- 收款账户名: Sino Finland Education Oy
- 银行账户: LT873250004054353481
- Swift/BIC: REVOLT2 中间行 BIC: CHASDEFX
- 用途: Tuition and consulting fees (学费及咨询费)
- 银行名称: Revolut Bank UAB
- 银行地址: Konstitucijos ave. 21B, 08130, Vilnius, Lithuania

编号Form Number	LA-2026
本期报名截止日 Registration Deadline	2026-7-1—2026-10-31
开课时间Courses start	Fall, 2026

学习形式选择 / Preferred Format

线上录播课程 / Online Recorded Course	☒
线上混合课程 (直播+录播) / Online Hybrid (Live + Recorded)	☒
芬兰线下课程 / On-site Course in Finland	☒
是否需要官方认证证书 (电子版 / 纸质版) / Do you need an official certificate (Digital / Printed)?	是 ☒ 否 ☐
报读课程等级 (初级 / 中级 / 高级) / Course Level (Beginner / Intermediate / Advanced) 单位:欧元 EUR	
☐ 初级+中级 EUR 2880	
☐ 高级 EUR 2780	
☐ 直通车(初级+中级+高级) EUR 5480	

法律声明 Legal & Copyright Declaration

本人郑重承诺并同意以下条款:

- 保密与版权: 所有SPI课程资料、教材、视频、讲义仅限本人学习使用, 不得以任何形式复制、转让、公开或传播, 包括但不限于社交媒体、出版物、讲座、商业使用。如有违反, 本人将承担由此产生的一切法律责任, 主办方有权追究侵权责任并索赔。
- 伦理与规范: 本人承诺遵守SPI学派的伦理守则, 在学习和实践中保持专业、尊重与保密原则, 不得以SPI名义从事任何违规或损害学派声誉的行为。
- 费用与退款: 如因主办方原因导致课程无法开课, 费用将全额退还; 如因学员个人原因退课, 开通课程平台前退回50%学费, 课程开始后不予退费。
- 考试与证书:
 - 初级与中级课程包含一次免费考试 (开卷形式, 可查阅资料, 注重理解力), 通过后可获得结课证书, 未通过者可获学习证明, 并可在六个月内申请补考。
 - 高级课程包含2次免费考试, 未通过者可获学习证明, 并可在六个月内申请补考。
- 法律效力: 本协议一经签署即视为双方合同约定, 具有法律约束力。

I hereby confirm and agree to the following terms:

- Confidentiality & Copyright:** All SPI course materials, textbooks, videos, and handouts are strictly for my personal study use. They must not be copied, transferred, disclosed, or distributed in any form, including but not limited to social media, publications, lectures, or commercial use. Any violation will result in full legal liability, and the organizers reserve the right to pursue legal action and claim damages.
- Ethics & Conduct:** I agree to comply with the ethical guidelines of the SPI school, maintaining professionalism, respect, and confidentiality throughout my study and practice. I will not engage in any actions under the SPI name that violate regulations or damage the reputation of the school.
- Fees & Refund Policy:** If the course cannot commence due to the organizer's reasons, all fees will be refunded. If withdrawal is due to the participant's reasons, 50% of the tuition fee will be refunded before the course begins. Once the course has started, fees are non-refundable.
- Exams & Certificates:**
 - Beginner and Intermediate courses include 2 free exams (open-book, testing comprehension, with access to materials). Participants who pass will receive a course certificate; those who do not pass will receive proof of study and may apply for a re-exam within six months.
 - Advanced courses include one free exam. Participants who do not pass will receive proof of study and may apply for a re-exam within six months.
- Legal Validity:** This agreement shall be considered a binding contract upon signature and has full legal effect.

I have read, fully understood, and voluntarily agree to the above terms.

签名 Signature	
日期 Date	

深度人格分析心理占星SPI象征系统伦理守则·1号

SPI System – Code of Ethics No. 1

签发机构Issuing Institution：European Institute of Symbolic Intelligence ry（欧洲象征人文研究协会）

适用对象Intended Audience：所有象征语言的学习者、传播者、实践者 All learners, communicators, and practitioners of symbolic language

请在阅读和学习前，先认真学习一下十一条守则Before reading or studying, please carefully review the Eleven Principles:

1. 每一句话，都是心理种子你所说出的话，可能植入他人内在剧本的一部分。SPI系统语言是一种深度介入性语言，请你慎言慎语，慎重播种。
2. 禁止使用“制造恐慌”的语言换取注意力恐吓不是专业，惊悚不是深度。你不能以“惊人的结论”吸引注意力，也不能以“苦命”“厄运”“注定失败”类语句制造心理压力。
3. 星盘展现的是象征结构，不是宿命结论所有行星、官位、星座组合展示的是一种心理可能性，而非现实铁律。象征具有弹性，请你保留余地与自由。
4. 未经了解，不可下片面判断你看到的只是象征，而不是咨客完整的人生。你无法知晓他的经历、伤痕、韧性，因此不可以基于一部分配置轻率判断他的未来与价值。
5. 你的语言，要能持续共鸣实用的方案，而不是短暂“说中”真正的占星语言，并不是“你说中了我”，而是“这句话陪我走了一段路”。请放弃炫技式的快速击中，选择耐久型的觉知共鸣。
6. 你的任务是照见，不是主导决定
你不是来决定谁该离婚、谁不该创业、谁不适合生育的，也不是来替任何人下最终的选择。你只是在帮助一个人，看见自己所处的位置、能量的走向与可能的重组方式。你不在他的童年、不在他的亲密关系、不在他的梦里，因此你的认知只是参考，而不是结论。解读的终点，是交还主权，而不是夺走自由。
7. 了解人性，并不意味着你可以利用它去伤害
掌握了SPI系统，你会更清楚人性的脆弱与弱点。但这种洞察不是用来攻击、羞辱、操控或打击别人的武器，更不是主动出击、揭人伤口的借口。任何故意利用弱点施压、控制或制造心理伤害的行为，都是对这门技能的背叛。真正的专业，是在理解人性后，仍选择尊重它、保护它。
8. 不得以疗愈之名替代医学诊治

SPI系统不是医疗手段，任何心理咨询、象征解读与陪伴工作，都不能替代精神科、心理科或其他医学诊疗。当来访者已确诊心理疾病或精神疾病，必须明确告知其遵守主治医师的医嘱，按时就诊、按处方服药，不得暗示、承诺或鼓励以任何非医学方式取代正规治疗。你的角色是支持与陪伴，而不是诊断与治疗。

9. 案例使用与公开边界

不得以任何形式转述、公开、转发、展示来访者的个人星盘与隐私内容，除非得到明确书面授权；在讲课、直播、出版、聊天中，不得以“我曾经有个案例”为名，转述任何可被识别的细节；即便获得授权，也应做充分去标识化，仅在约定范围内使用。

10. 资料管理与生命安全优先

仅收集与当次工作必要的最少信息，妥善保存并尊重当事人的知情权与删除请求；资料不得用于与其无关的评判、营销或私下传播。当出现可能的自伤或其他风险时，在法律与伦理允许的前提下，优先保障生命安全，及时寻求必要的专业支持，这不是泄密，而是对生命的负责。

11. 所有你看到的一切，都必须被视为神圣的托付，不得外泄、不得轻言。你所接触的，不是一张图、一份资料，而是一个灵魂愿意把内在打开给你看的信任行为。你要尊重每一个信任你的人，以及他们愿意交托的内在宇宙。这不是你炫技的机会，这是你作为人类同类的责任。你现在看到的，可能别人一生都不会忘记——请你以同样的郑重来守护它。

这不是你炫技的机会，这是你作为人类同类的责任。

我们带着敬畏之心去看每一个个案：感谢对方愿意对你开放内在结构，感谢他信任你是那个“可以看见但不评判”的人。

你不是来打破界限的，而是作为界限的守护者。你不是来消遣生命故事的，而是他们走过黑夜的陪伴。

1. Every sentence is a psychological seed.

What you say may become part of another person's inner script. The SPI system's language is highly interventive—speak with care, and sow with caution.

2. Do not use fear-mongering to capture attention.

Intimidation is not professionalism; sensationalism is not depth. You may not attract attention with “shocking conclusions,” nor create pressure with phrases like “doomed,” “ill-fated,” or “bound to fail.”

3. Charts reveal symbolic structures, not fated verdicts.

The combinations of planets, houses, and signs present psychological possibilities, not iron laws of reality. Symbols are elastic—leave room for options and freedom.

4. No unilateral judgments without adequate understanding.

What you see are symbols, not the client's whole life. You do not know their history, wounds, or resilience. Do not draw sweeping conclusions about someone's future or worth from partial configurations.

5. Your words should sustain resonance and enable practice—not just “hit the mark” once.

True astrological language is not “you got me exactly,” but “this sentence stayed with me as I moved forward.” Give up showy one-liners; choose durable insight and practical resonance.

6. Your task is to illuminate—not to decide.

You are not here to decree who should divorce, start a business, or have children, nor to make anyone's final choices. You help a person see where they stand, how energy is moving, and what re-integration is possible. You were not present in their childhood, relationships, or dreams; your view is a reference, not a verdict. The end of interpretation is the return of agency, not the removal of freedom.

7. Understanding human nature does not license you to weaponize it.

With SPI you will better perceive vulnerabilities and weak spots. This insight is not a tool to attack, shame, manipulate, or injure—nor an excuse to expose wounds. Deliberately pressing on weaknesses to control or harm is a betrayal of the craft. True professionalism is choosing to respect and protect humanity even after you understand it.

8. Do not substitute medical diagnosis or treatment in the name of healing.

SPI is not medicine. No form of counseling, symbolic interpretation, or accompaniment replaces psychiatry, clinical psychology, or other medical care. If a visitor has a diagnosed condition, clearly instruct them to follow their physician's orders, attend appointments, and take prescribed medication. Do not imply, promise, or encourage any non-medical alternative to replace proper treatment. Your role is support and accompaniment, not diagnosis or cure.

9. Boundaries for case use and public disclosure.

Do not retell, publish, forward, or display a client's chart or private information in any form without explicit written consent. In teaching, streaming, publishing, or conversation, do not share identifiable details under the pretext of “I once had a case.” Even with consent, thoroughly de-identify information and use it only within the agreed scope.

10. Data stewardship and the primacy of life safety.

Collect only the minimum information necessary for the work at hand. Store it properly and respect the person's right to know and to request deletion. Do not use data for unrelated judgment, marketing, or private circulation. When risk of self-harm or harm to others may be present, and where law and ethics allow, prioritize life safety and promptly seek appropriate professional support—this is not a breach of confidentiality, but a responsibility to life.

11. Treat everything you see as a sacred trust—never disclose it lightly.

What you handle is not just a chart or a file; it is a soul choosing to open its inner world to you. Respect every person who trusts you, and the universe within them they are willing to entrust. This is not your stage to show off—it is your responsibility as a fellow human being. What you witness now may be remembered for a lifetime—guard it with equal seriousness.

This is not your opportunity to perform; it is your responsibility as a human peer.

Approach each case with reverence: be grateful they opened their inner structure to you, and grateful they trust you to see without judging.

You are not here to break boundaries—you are here to guard them.

You are not here to consume their life stories—you are here to accompany them through the night.